

## 月餅試食 Mooncake Tasting

2023年9月29日，我們學校利用小息及午膳時間舉辦了一場令人興奮的月餅試食活動。這場活動人氣極高，吸引了大量非華裔學生前來品嚐中國傳統美食。學生們排隊品嚐月餅，氣氛充滿了好奇與期待。

對於一些學生來說，這是他們第一次體驗月餅，他們對月餅的美味和獨特的質地感到驚訝。這項活動提供了文化交流的機會，讓學生們了解了中秋節在中國傳統文化中的意義。

月餅餡料豐富、造型精美，深受學生歡迎。

這項活動不僅提供了享受美味佳餚的機會，還培養了學校社區內的包容性和對多元文化的欣賞。它為學生提供了一個以有趣和互動的方式了解中國習俗和傳統的平台。

整體而言，月餅試食活動取得了巨大成功，讓學生們對中國文化和美食有了新的認識。



On September 29th, 2023, an exciting mooncake tasting event took place at our school during the recess and lunchtime breaks. The event garnered immense popularity, attracting a large number of non-Chinese students eager to indulge in a traditional Chinese delicacy. The atmosphere was filled with curiosity and anticipation as students lined up to sample the mooncakes.

For some students, it was their first experience with mooncakes, and they were pleasantly surprised by the delightful flavors and unique textures. The event provided an opportunity for cultural exchange and introduced students to the significance of the Mid-Autumn Festival in traditional Chinese culture.

The mooncakes were a hit among the students, with their rich fillings and beautifully crafted designs.

The event not only offered a chance to enjoy delicious treats but also fostered a sense of inclusivity and appreciation for diverse cultures within the school community. It provided a platform for students to learn about Chinese customs and traditions in a fun and interactive way.

Overall, the mooncake tasting event was a resounding success, leaving students with a newfound appreciation for Chinese culture and cuisine.

